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Apmeklētāji – Labdien. Kapēc tiek atlauts no

Labdien. Kapēc tiek atlauts novietot a/m pue poliklīnikas līdz pašai iebraukšanas vietai
poliklīnikā? Braucot ārā no poliklīnikas, nav pilnīgi pārredzama brauktuves daļa virzienā
no Rigas puses. Lai izgrieztos, jāizbrauc līdz pusei laukā, taustoties, vai kāds neuzskries
virsū no kreisās puses.. paldies.


